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Van de redactie 
	
Voor	het	eerst	een	september	
nummer	na	de	brinkdagen	en	dus	
met	een	terugblik	in	plaats	van	een	
programma.	
Verder	twee	interviews	met	nieuwe	
inwoners,	nostalgie	en	nog	meer.	
We	wensen	u	veel	leesplezier!	
	
Wist	u	dat	we	in	ons	dorp	veel	
mensen	hebben	die	een	bijzonder	
beroep	hebben,	een	mooie	hobby,	
zich	inze?en	voor	een	goed	doel	en	
nog	veel	meer?	Kijk	eens	op	de	
website	onder	links,	want	de	meeste	
meesten	hebben	een	eigen	website!	
Mist	u	een	site	van	iemand,	laat	het	
ons	weten,	dan	voegen	wij	die	toe.	
	
Adres	website:	 
h#p://www.zeegse-dorpsbelang.nl 
	
Volg	ons	ook	op	facebook	en	twi?er.	
(h?ps://www.facebook.com/ 
dorpsbelangen.zeegse) 
	 
	 Colofon 
	
Redac9e:	
	
Joke	Gerds,	Hoofdweg	3 
Trijnie	MarNjn,	Hoofdweg	58 
 
Adres:	
zeegserloopje@gmail.com	 
		
Inleveren	kopij	 
	

23	november	2016 

Ballonnen tijdens 
de Brinkdagen 
	
Ondanks	dat	we	het	dit	jaar	erg	makkelijk	
hebben	gemaakt	om	te	reageren,	hebben	we	
geen	enkele	reacNe	mogen	ontvangen	over	een	
teruggevonden	ballon.		
	
Een	ballon	is	op	de	Brink	in	een	boom	beland	
en	is	4	dagen	goed	gebleven,	dit	in	combinaNe	
met	de	harde	wind.	Dat	zou	kunnen	betekenen	
dat	de	anderen	erg	ver	zijn	gekomen.	Er	is	
echter	geen	reacNe	binnengekomen.	
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Van het bestuur 

Terugblik op de brinkdagen 
 
Het	weekend	van	8,	9	en	10	juli	hebben	wij	onze	jaarlijkse	brinkdagen	gehouden,	een	
beetje	 anders	 dan	 u	 gewend	 bent,	want	 de	 kermis	 ontbrak.	 Daarvoor	 in	 de	 plaats	
hadden	 wij	 drie	 spektakelstukken,	 waaraan	 een	 aantal	 bestuursleden	 en	 enkele	
vrijwilligers	 de	 handen	 vol	 hadden.	 	 Als	 bestuur	 kijken	 wij	 terug	 op	 een	 geslaagd	
weekend	 en	 we	 hopen	 dat	 u	 dat	 ook	 voor	 u	 geldt.	 Berichtgeving	 en	 programma	
waren	een	beetje	rommelig	en	voor	verbetering	vatbaar.	
	
De	 klimmuur	 bleek	 voor	 de	 jeugd	 een	 enorm	 spektakel	 en	 we	 zullen	 dan	 ook	
overwegen	om	deze	bij	een	volgende	ediNe	terug	te	 laten	keren.	De	zaterdagavond	
hadden	we	een	gezellige	BBQ	en	muziekavond,	onverwacht	‘opgeleukt’	door	een	quiz	
voor	het	bestuur	van	dorpsbelangen.	
De	zondag	stond	in	het	teken	van	de	markt,	deze	was	groter	en	drukker	bezocht	als	
eerdere	jaren,	dus	we	kunnen	concluderen	dat	er	een	sNjgende	lijn	in	zit.	
De	 optredens	 van	 het	 shantykoor	 uit	 Rolde,	 amusementenkoor	 Hoogeveen	 en	
toneelgroep	stop	uit	Westerbork	bleken	een	hele	leuke	aanvulling	op	de	markt.	
	
Ook	de	 theetuin	 is	weer	goed	bezocht,	 veel	bezoekers	 konden	hier	bijpraten	en	er	
was	voor	iedereen	aandacht	en	een	vriendelijk	woord	en	een	lach	van	de	dames.	Wij	
bedanken	alle	vrijwilligers	die	deze	theetuin	mogelijk	hebben	gemaakt	en	natuurlijk	
ook	 Eetcafé	 het	 Wi?e	 Huis,	 die	 ons	 de	 mogelijkheid	 gee`	 om	 deze	 theetuin	 te	
organiseren	en	alle	acNviteiten	 te	voorzien	van	stroom	en	geluid.	Natuurlijk	mogen	
wij	de	organisatoren	niet	vergeten	en	danken	voor	hun	fantasNsche	inzet,	net	als	alle	
mensen	die	hebben	geholpen	met	het	opze?en	en	opruimen.	
	
Ook	de	cultuurcommissie	verdient	een	pluim	met	het	gedichtenproject,	de	gedichten	
worden	nog	regelmaNg	gelezen	op	de	brink	en	er	komen	veel	leuke	reacNe	binnen.		
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Dichten en Brinkdagen juli 2O16 
	
Naast	alle	leuke	a?racNes	waar	Dorpsbelangen	voor	hee`	gezorgd	en	de	gezellige	
theetuin,	hebben	we	dit	jaar	het	accent	gelegd	op	Taal,	met	name	het	maken	van	
een	gedicht.	Bert	Struyvé,	dichter	uit	Assen	hee`	ons	in	twee	workshops	de	fijne	
kneepjes	 van	 het	 vak	 geleerd.	 Begonnen	 de	 inzendingen	 eerst	 schoorvoetend,	
uiteindelijk	hebben	29	mensen	een	gedicht	ingestuurd	voor	de	bundel	‘Dichter	in	
Zeegse’.	Ook	de	presentaNes	in	de	tuinen	doen	het	nog	steeds	goed,	vaak	zien	we	
mensen	nog	even	sNl	staan	bij	de	gedichten,	met	name	die	aan	de	wasrekken	op	
de	Brink,	worden	zeker	nog	vaak	gelezen.	Of	er	wordt	een	fotootje	geschoten	met	
of	bij	de	grote	stoel,	die	gemaakt	is	door	Jacob,	Wim	en	Geert	Jan.	Veel	posiNeve	
reacNes	van	mensen	die	de	gedichten	hebben	gezien	en	gelezen.	De	gedichten	op	
de	drie	grote	spandoeken	zijn	ook	een	groot	succes,	ze	zijn	gemaakt	door	Sterre	
Ordelman,	 Sven	 van	 der	 Woude	 en	 Sophie	 Koops.	 SNen	 Veenstra	 hee`	 deze	
kinderen	 begeleidt	 bij	 het	 maken	 van	 hun	 gedichten.	 Dit	 jaar	 hebben	 we	 een	
fantasNsche	 jury	 gehad,	 bestaande	 uit	 SNen	 Veenstra,	 Greet	 Koning	 en	 Bert	
Struyvé.	Ook	 zijn	 er	 foto’s	 gemaakt	 Njdens	 de	 Brinkdagen	 en	 van	 alle	 gedichten	
(ruim	 40),	 deze	 kunnen	 bekeken	worden	 via	 de	website	 van	 Dorpsbelangen.	 En	
neem	 dan	 onlangs	 het	 krantenarNkel	 in	 de	 Vriezerpost.	 We	 mogen	 zeker	 niet	
klagen	over	belangstelling	voor	ons	project.	Als	werkgroep	hebben	we	ook	dit	jaar	
weer	veel	plezier	aan	de	organisaNe	beleefd,	we	hopen	volgend	jaar	weer	met	een	
leuk	thema	te	komen.	
Dorpsgenoten,	we	willen	 jullie	heel	 erg	bedanken	 voor	 jullie	deelname,	 inzet	 en	
betrokkenheid,	zo	laten	we	gezamenlijk	zien	waar	een	klein	dorp	groot	in	kan	zijn.	
	
Namens	de	werkgroep:		
Hilda	Hoepman,	Lies	Hooijer,	Tineke	Klok,	Joke	Lotens	en	Anneke	Joosten	
	

Oproep oproep oproep 
	
De	belangstelling	voor	de	vlaggen	 is	groot,	er	zijn	 inmiddels	60	kleine	en	3	grote	
vlaggen	besteld.	Twee	mensen	hebben	nog	belangstelling	voor	een	grote	vlag	en	
om	de	kosten	voor	deze	mensen	een	beetje	te	beperken	heb	 ik	een	vraag	wie	o	
wie	hee`	een	hoge	vlaggenmast	en	wil	ook	graag	in	het	bezit	komen	van	een	grote	
vlag?	
Groo?e	vlag:	150/225.		
	
U	kunt	contact	opnemen	met	Anneke	Joosten.(	0592	542775)	
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De prijswinnaars van de dichtwedstrijd 
		
Een	aanmoedigingsprijs	voor	Lilian	Niesters	en	Johan	van	Fessem,	links	en	rechts	op	de	
foto.	
De	derde	prijs	voor	Wim	Reinders	met	het	gedicht	‘heel	bewust’.	
De	tweede	prijs	voor	Ina	Joustra,	zi?end	op	de	boomstam,	met	haar	gedicht	‘Afscheid’.	
De	eerste	prijs	voor	Sylvia	Kruidenier	met	het	gedicht	‘Aaaaaaaaaaaaaaaaa’,	zij	zit	in	het	
midden	op	de	grote	stoel.	
Op	de	achtergrond	Bert	Struyvé,	de	dichter	uit	Assen,	die	ons	enorm	hee`	geholpen.	
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Nostalgie 
	
Mijn	naam	is	Roelie	Schoonebeek,	ik	ben	geboren	in	1939	als	Roelie	OosNng	in	de	
boerderij	aan	de	Zeegstersteeg	1,	wat	in	die	Njd	een	zandweg	was.	Daar	woonde	ik	
samen	met	mijn	vader,	moeder,	2	broers	en	opa	en	oma	van	vaders	kant.	Opa	was	
vroeger	ook	eigenaar	van	het	café	(nu	Ribhouse).	Onze	boerderij	had	beneden	o.a.	2	
kamers	met	4	bedsteden	en	een	pompstraat,	een	soort	keuken,	met	een	waterpomp	
en	een	kachel/fornuis.	Achter	was	er	een	tonnetjes	wc.	Op	de	deel	stonden	koeien	en	
varkens.	Ik	weet	nog	hoe	ik	als	klein	meisje	in	bed	lag	en	de	geluiden	van	de	koeien	
hoorde.	Ook	de	geuren	van	de	boerderij	brengen	herinneringen	bij	mij	naar	boven,	
zoals	de	geur	van	de	uien	die	op	zolder	te	drogen	hingen	en	natuurlijk	het	hooi.		
	
Wanneer	er	een	varken	moest	worden	geslacht	dan	kwam	de	slager	uit	Tynaarlo.	
Nadat	het	varken	was	geslacht	en	schoon	aan	de	ladder	hing,	kwam	moeder	met	de	
jeneverfles,	opa,	vader	en	de	slager	namen	dan	een	borrel.	De	melk	werd	in	bussen,	
op	een	slee	getrokken	door	een	paard,	naar	de	Hoofdweg	gebracht.	Wanneer	de	
bussen	aan	de	straat	stonden	liep	het	paard	naar	een	houtwal	zodat	ik	op	zijn	rug	kon	
klimmen	en	mee	terug	naar	de	boerderij	kon	rijden.		
	
Mijn	schoolNjd	bracht	ik	door	in	Oudemolen.	De	school	stond	toen	op	het	kruispunt	
aan	de	weg	naar	Gasteren.	Meester	van	Zanten	en	zijn	vrouw	Trees	waren	er	de	
leerkrachten.	Met	mijn	vriendinnen	Jeichien	en	Jenny	Koops	speelde	ik	op	het	
schoolplein,	hinkelen,	verstoppertje,	touwtje	springen	en	natuurlijk	af	en	toe	
ka?enkwaad	uit	halen.	Meester	van	Zanten	zei	alNjd	tegen	de	ouders:	mijn	kinderen	
zijn	nooit	ondeugend.	Spelen	deed	ik	ook	op	de	Adderhorst,	wanneer	ik	thuis	moest	
komen	floot	mijn	vader	aan	de	Zeegstersteeg	hard	op	zijn	vingers.	Voor	mij	een	teken	
om	gelijk	met	spelen	te	stoppen.		
	
Opa	en	vader	hadden	ook	een	stuk	veen	achter	het	Siepelveen.	De	turf	werd	gebruikt	
voor	de	kachel/fornuis	in	de	keuken.	Met	paard	en	wagen	werd	de	turf	naar	de	
boerderij	gebracht.	Daar	werd	het	opgestapeld	en	met	stro	afgedekt.	Ik	herinner	me	
nog	een	paar	namen	van	andere	boeren	uit	Zeegse	zoals:	Steunebrink,	Groeneveld,	
Scheiberlich,	en	Maarhuis.	Onze	overbuurman	was	de	schilder	Van	Dulmen-
Krumpelman.	Bij	hem	en	tante	Geertje	kwam	ik	vaak	over	de	vloer.	
	
In	het	dorp	aan	de	Hoofdweg,	was	een	winkeltje	van	bakker	Schuring	annex	
kruidenier.	In	de	zomer	speelden	we	op	de	zandvlakte	met	de	camping	kinderen.	Het	
was	een	soort	‘hangplek’,	er	werd	gevoetbald	en	er	werden	afspraakjes	gemaakt	met	
de	andere	sekse	uit	de	stad.	Wat	natuurlijk	van	thuis	niet	mocht	die	stadjers	ware	
veel	te	brutaal.	Zeegse	had	in	die	Njd	ook	een	toneelvereniging,	In	1959	ben	ik	na	20	
jaar	vertrokken	uit	Zeegse,	ik	kom	er	nog	wel	eens	om	te	wandelen	en	zie	dat	er	veel	
veranderd	is.	
	
Roelie	Schoonebeek	
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Nieuwe inwoners aan de Schapedrift 23 
Anne Hoentjen(58 jaar) en Frank Pardoel(62 jaar) 
 Trijnie	Mar*jn	
		
	
Ik	ben	op	bezoek	bij	Anne	en	Frank.	Ik	vraag	ze		
waarom	ze	voor	Zeegse	hebben	gekozen.	
	
	
A:	We	woonden	in	Groningen	sinds	2002.	Daarvoor	hebben	we	in	het	buitenland	
gewoond.	We	zijn	teruggekomen	voor	de	kinderen,	toen	ze	naar	de	middelbare	
school	gingen.	Frank	werkt		nu	bij	de	NAM,	daarvoor	in	Den	Haag.	We	zijn	in	
Groningen	gaan	wonen,	omdat	we	het	een	leuke	stad	vonden,	met	goede	scholen	
voor	de	kinderen.	Maar	inmiddels	zijn	de	kinderen	al	lang	het	huis	uit	en	onze	droom	
was	eigenlijk	alNjd	wel	een	beetje	om	buiten	te	gaan	wonen.	Toen	kwam	dit	zomaar	
op	ons	pad,	maar	we	moesten	eerst	ons	eigen	huis	verkopen.	Dat	lukte	en	binnen	een	
week	hebben	we	het	huis	op	de	Schapedri`	gekocht.	We	waren	helemaal	verliefd	op	
het	huis.	
		
Kunnen	jullie	iets	meer	over	jezelf	vertellen?	
F:	Ik	werk	als		geoloog	voor	de	NAM.	Dat	doe	ik	al	meer	dan	derNg	jaar.	Als	geoloog	
moet	je	veel	van	de	ondergrond	weten,	daarvoor	moet	je	ook	verschillende	
landschappen	bestuderen	en	weten	hoe	de	wereld	eruit	ziet.	We	hebben	veel	gereisd	
en	ik	heb	op	veel	andere	plekken	in	de	wereld	gewerkt,	zoals	Maleisië	en	Syrië,	maar	
ook	in	Schotland	en	India.	Daarnaast	zijn	we	naar	vele	andere	plekken	in	wereld	
gereisd.	
		
En	jij	Anne?	
Ik	reisde	mee	en	ik	ben	ook	gek	op	reizen.	Dus	dat	kwam	allemaal	heel	goed	uit.	Mijn	
achtergrond	is	meer	het		onderwijs.	Ik	heb	de	lerarenopleiding	gedaan,	
omgangskunde	en	nederlands.	Ik	heb	ook	in	het	onderwijs	gewerkt,	maar	meer	in	
andere	funcNes	dan	lesgeven.	Daarnaast	heb	ik	in	besturen	van	vereningingen	
gezeten	en	heb	mijn	Njd	naast	het	werk	van	Frank,	goed	besteed.	
		
En	de	kinderen?	
A:	We	hebben	twee	kinderen	,	twee	dochters,	eentje	van	28	en	eentje	van	25.	Ze	
wonen	alle	twee	in	Groningen	en	hebben	daar	ook	een	baan.	
		
Als	ik	de	NAM	hoor	en	geoloog,	dan	denk	ik	aan	de	bevingen	in	Groningen.		
Heb	je	daarmee	te	maken?	
F:	Niet	direct,	maar	het	ligt	wel	in	mijn	experNse	terrein.	Ik	heb	in	een	eerdere	baan	
aan	het	Groningen	gasveld	gewerkt,	dus	ik	heb	er	wel	mee	te	maken	gehad.	Sinds	
2012	zijn	de	bevingen	he`iger	geworden	en	de	NAM	probeert	daar	op	in	te	springen,	
maar	dat	is	niet	snel	genoeg	gegaan.		
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Maar	zowel	de	NAM	als	minister	Kamp	krijgen	nu	veel	commentaar?	
F:	En	dat	vind	ik	wel	terecht.	Als	ik	daar	zou	wonen,	zou	ik	me	ook	zorgen	maken.	
De	huizen	daar	zijn	niet	aardbevingsbestendig	gebouwd.	Die	onrust	is	erg	en	
daarnaast	moeten	mensen	ook	worden	gecompenseerd	voor	wat	er	gebeurt	met	
de	huizen,	dat	moet	in	alle	redelijkheid	gebeuren.	NAM	zit	in	een	lasNg	parket,	de	
winst	is	geminimaliseerd,	veel	mensen	verliezen	hun	baan;	niet	alleen	hierdoor,	
maar	ook	door	de	lage	olieprijzen.	Het	grootste	probleem	is	onwetenheid,	van	
alle	kanten.	En	het	gaat	natuurlijk	om	geld,	veel	geld.	
		
Andere	vraag:	jullie	kwamen	vanuit	Groningen	naar	Zeegse.	Hoe	kom	je	op	
Zeegse	uit?	
A:	Ik	heb	iets	met	dit	landschap.	We	wandelden	hier	alNjd	en	het	is	zo	mooi.	De	
Drentse	Aa,	het	glooiende	landschap,	gevoelsmaNg	is	dat	heel	bijzonder.	We	
hebben	eerder	in	een	dorp	gewoond,	namelijk	Donderen.	We	hebben	daar	ook	
nog	steeds	vrienden,	maar	we	waren	wel	import.	Ik	weet	niet	hoe	het	hier	gaat,	
maar	ik	voel	me	erg	welkom.	Iedereen	is	vriendelijk	en	maakt	een	praatje.	
		
Anne	kan	je	iets	vertellen	over	je	werk?	
A:	Ik	werk	voor	Humanitas,	ben	coördinator	geweest	bij	het	hospice	en	werk	nu	
nog	als	vrijwilliger	bij	het	project	Levensboek.	En	ik	doe	daarnaast	veel	aan	yoga.	
Verder	ben	ik	aan	het	genieten	en	dat	lukt	me	prima	hier	in	Zeegse.	
		
Nog	even	terug:	waarom	is	Zeegse	voor	jullie	leuk?	
A	en	F:	Het	belangrijkste	is	de	natuur,	de	ruimte,	de	wandelmogelijkheden.	Ook	
leuk	is	de	mix	van	mensen	die	hier	wonen	en	de	vele	recreanten.	En	er	gebeurt	
veel:	zoals	optreden	van	Gare	du	Nord,	het	FesNval	der	Aa.	
		
Dat	is	mooi,	maar	missen	jullie	niks?	
F:	We	waren	al	aan	het	dorp	Donderen	gewend.	Je	zit	heel	dicht	bij	Assen,	
Groningen,	Zuidlaren	en	Vries	is	nog	dichter	bij.	Vries	kenden	we	al	vanuit	
Donderen.	We	kennen	de	voor-	en	nadelen	van	het	wonen	in	een	dorp.	
		
Maar	wat	vind	je	dan	de	nadelen?	
F:	Nou,	b.v.	het	krijgen	van	een	krant.	Dat	is	ondertussen	opgelost	door	het	
plaatsen	van	een	brievenbus	aan	de	Hoofdweg.	En	internet	en	t.v.	was	ook	lasNg	
om	dat	goed	te	krijgen.	Maar	goed,	dat	zijn	geen	nadelen	waar	we	wakker	van	
liggen.	Er	staat	zoveel	tegenover!!!	En	boodschappen	doen	moet	je	even	
plannen.	Samengevat:	we	genieten	hier	enorm	en	met	ons	ook	vele	andere	
mensen.	



10	

Whats App groep Zeegse 
	
Afgelopen	zomer	hebben	we	naar	aanleiding	van	een	aantal	 inbraken	supersnel	een	
buurt	prevenNe	WhatsApp	groep	opgestart.	We	gaan	deze	nog	verder	ontwikkelen	en	
uitzoeken	aan	welke	eisen	we	precies	moeten	voldoen,	maar	voorlopig	werkt	hij	naar	
behoren.	Wij	 hebben	 niet	 het	 idee	 dat	 het	 al	 bij	 een	 ieder	 bekend	 is.	 Daarom	 dit	
bericht.	Mocht	u	 zich	willen	opgeven	 stuur	een	berichtje	naar	0651389658	met	uw	
naam	en	adres	en	u	zult	worden	toegevoegd	aan	de	groep.	

Reanimatiecursus vervolg 
	
Wij	 zijn	 zeer	 verheugd	 u	 te	 kunnen	 melden	 dat	 na	 het	 Fletscher-hotel	 ook	 Texas	
Ribhouse	 Zeegse,	 geheel	 belangeloos	 hun	 aed	 apparaat	 ter	 beschikking	 hebben	
gesteld.	Deze	zal	nog	naar	buiten	worden	geplaatst	en	opnieuw	worden	aangemeld,	
zodat	als	het	nodig	mocht	zijn,	we	er	snel	bij	kunnen.		
We	 starten	 binnenkort	 met	 een	 nieuwe	 opleiding	 waarbij	 nog	 enkele	 plaatsen	 vrij	
zijn.	Mocht	u	zich	willen	aanmelden	kan	dat	via	 ikwoude@gmail.com.	Een	 ieder	die	
dat	al	hee`	gedaan	krijgt	binnenkort	een	oproep.	
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Ophaalschema oud papier 2O16 
	
De	opbrengst	is	bestemd		
voor	ijsbaan	vereniging	‘Onder	ons’	

	

Samen oud en nieuw? 
	
Beste	dorpsbewoners,	
		
Wij,	een	vriendengroep	uit	Zeegse,	hebben	het	idee	opgepakt	om	op	oudejaarsavond	
op	 de	 brink	 gezamenlijk	met	 het	 hele	 dorp	 het	 nieuwe	 jaar	 in	 te	 luiden.	 Vorig	 jaar	
hebben	 wij	 al	 een	 kleine	 try-out	 gedaan	 waar	 wij	 posiNeve	 reacNes	 op	 hebben	
ontvangen.	 Het	 betre`	 een	 besloten	 feest	 voor	 iedereen	 uit	 Zeegse,	 maar	 uw	
eventuele	 visite	 is	 natuurlijk	 ook	 van	 harte	 welkom!	 Het	 doel	 is	 een	 gezellige	
jaarwisseling	voor	een	ieder!	We	proberen	hiermee	ook	de	overlast	van	vuurwerk	en	
de	 bijbehorende	 rommel	 te	 beperken	 in	 het	 dorp.	 Op	 de	 brink	 worden	 zones	
gecreëerd	 om	 veilig	 vuurwerk	 af	 te	 kunnen	 steken,	 zowel	 door	 ons	 als	 door	 u.	Wij	
beloven	in	elk	geval	dat	wij	om	12	uur	met	een	spe?erende	show	van	start	gaan.	
Ook	 zorgen	 wij	 dat	 er	 drankjes	 te	 verkrijgen	 zijn	 tegen	 een	 lage	 prijs,	 zoals	 u	 ook	
gewend	bent	Njdens	het	paasvuur	en	kerstborrel.	
De	 inloop	 is	 vanaf	 23.30	 uur,	 zodat	 een	 ieder	 is	 voorzien	 van	 een	 drankje	 om	
gezamenlijk	 een	 toost	 uit	 te	 kunnen	 brengen	 als	 de	 jaarwisseling	 daadwerkelijk	
plaatsvindt	 om	00.00	 uur.	Wij	 hopen	 dat	 u	 allemaal	 oudejaarsavond	 op	 de	 brink	 in	
Zeegse	 komt	 en	 dat	 de	 jaarwisseling	 een	 fantasNsch	 verlengstuk	 wordt	 van	 het	
oliebollenbakfesNjn	dat	overdag	plaatsvindt.		
		
Vriendelijke	groet,	
Zeegser	vrienden		
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Nieuwe inwoners aan de Schapedrift 5 
Betsy Bannink (63 jaar) Marinus Meijers (60 jaar) 
Trijnie	Mar*jn	
		
Ik	ben	bij	Betsy	en	Marinus	en	ik	ben	heel	benieuwd	hoe	zij	in	Zeegse	terecht	zijn	
gekomen	en	vraag	ze	of	ze	daar	iets	over	kunnen	vertellen.	
B:	Gisteravond	bedacht	ik,	dat	daar	eigenlijk	een	hele	geschiedenis	aan	vast	zit.	Want	
ongeveer	veerNg	jaar	geleden	deed	ik	de	lerarenopleiding	texNel,	tekenen	en	
handvaardigheid.	Ik	zocht	een	onderwerp	om	iets	te	maken,	bladerde	in	een	boek	en	
zag	toen	een	foto	van	de	Drentse	Aa.	Dat	trof	mij,	ik	vond	het	zo	mooi,	dat	ik	daar	iets	
mee	ben	gaan	doen.	Daar	is	de	liefde	voor	deze	omgeving	begonnen	wat	mij	betre`.	
Veel	later	kwamen	we	wel	met	de	kinderen	bij	mensen,	die	huisjes	verhuurden	in	de	
bocht	van	de	Drentse	Aa.	
En	een	jaar	of	Nengeleden	zei	mijn	buurvrouw	in	Groningen	tegen	mij:	‘Goh	Betsy,	heb	
je	geen	zin	om	samen	met	mij	zo’n	tenthuisje	te	kopen	op	Mooi	Zeegse?’	Nou	ja,	daar	
kun	je	je	geen	buil	aan	vallen	dacht	ik.	Is	leuk.	Dus	dat	hebben	we	gedaan	en	daar	
hebben	we	ook	met	veel	plezier	vaak	gezeten.	
M:	bij	mooi	weer	gingen	we	de	stad	uit,	gingen	daar	eten,	sliepen	we	daar	en	de	
volgende	ochtend	weer	terug.	
B:	en	dan	wandelden	we	hier,	kwamen	we	op	de	Schapedri`	en	dan	zei	ik	tegen	
Marinus:	stel	je	toch	voor,	dat	je	hier	zou	kunnen	wonen.	
M:	zeg	ik	tegen	Betsy:	je	hebt	waarschijnlijk	geen	schijn	van	kans,	maar	je	kan	natuurlijk	
van	elk	huis	een	foto	maken,	kijken	wie	de	eigenaar	is	en	proberen	er	tussen	te	komen.	
B:	die	foto’s	heb	ik	toen	wel	gemaakt,	maar	verder	niks	mee	gedaan.	We	wilden	graag	
buiten	de	stad	gaan	wonen,	in	ieder	geval	uit	het	centrum	weg.	We	zijn	wel	vijf	jaar	aan	
het	zoeken	geweest,	overal	huizen	kijken	en	toen	stond	op	een	vrijdag	dit	huisje	op	
Funda.	We	zijn	meteen	gaan	kijken,	maar	alles	was	afgesloten.	We	konden	weinig	zien,	
maar	ik	zei	wel:	maandag	moet	je	meteen	de	makelaar	bellen.	
M:	Betsy	kan	heel	prakNsch	zijn,	ze	zei:	het	dak	is	goed,	de	muren	zijn	goed,	stel	de	
vloeren	zijn	slecht.	Dat	zijn	niet	zo	veel	vierkante	meters.	Goed	argument.	Maar	het	
bleek	een	keurig	huis.	We	hebben	het	eigenlijk	ongezien	gekocht.	
B:	dat	was	nog	wel	spannend	vanwege	andere	lieqebbers,	maar	die	vielen	af.	
		
Sinds	wanneer	wonen	jullie	hier	nu?	
B:	in	2011	hebben	we	het	gekocht.		
Maar	toen	woonden	jullie	hier	niet	permanent.	
B:	ik	nog	steeds	niet.	Ik	werk	namelijk	nog	in	de	stad.	
	
Wat	doe	je?	
Ik	werk	bij	wat	nu	‘Wij	Groningen’	heet	en	het	onderdeel	hee?e	vroeger	Centrum	voor	
Jeugd	en	Gezin.	Ik	bezoek	gezinnen	met	kinderen	van	twee	tot	vier	jaar.	Dat	zijn	
gezinnen	waarvan	instanNes	vinden,	dat	ze	wel	wat	ondersteuning	kunnen	gebruiken	bij	
de	opvoeding.	Het	is	een	bestaand	programma:	Opstapje.	Dat	doe	ik	zesNen	uur	per	
week.	
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En	Marinus,	jij	wilt	vast	ook	wel	iets	vertellen.	
	M:	ik	woonde	als	kind	in	Glimmen,	in	een	vergelijkbaar	huis.	Ontworpen	door	en	
gebouwd	voor	een	tekenleraar	bij	Minerva.	We	hadden	een	roeiboot	op	de	Drentse	
Aa.	En	een	zeilboot	op	het	Paterswoldse	meer.	
		
Werk	je	nog?	
	M:	ja,ja,	ik	ben	een	architect	van	boten,	jachten.	Ik	concentreer	me	vooral	op	het	
zogenaamde	lijnenplan:	de	lijnen	en	de	vorm	van	een	boot	zijn	erg	belangrijk.	Dat	
moet	iets	uitstralen,	maar	er	hoort	ook	heel	veel	techniek	bij.	Dat	doe	ik	nu	hier	
vanuit	huis.	Ik	heb	aan	projecten	over	de	hele	wereld	gewerkt,	van	Noorwegen	tot	
Turkije,	van	Florida	tot	Hong	Kong.	Vroeger	reisde	ik	veel	meer,	in	een	Citroen	XM,	
daar	kun	je	een	hele	dag	in	rijden	en	dan	ook	nog	werken.	Reisde	je	zo	‘s	avonds	
even	naar	Parijs.	Nu	is	er	internet	en	hoe`	dat	niet	meer.	Zo	kwam	ik	eens	terug	uit	
Amerika,	zegt	Betsy:	ik	heb	een	huis	gekocht.	Wat???.	Ja,	een	tenthuisje	in	Zeegse,	
samen	met	de	buurvrouw.	Okee.	Goede	acNe,	maar	dat	huisje	hebben	we	niet	meer.	
		
Dat	is	het	werk,	maar	er	is	ook	nog	wel	iets	naast	het	werk?	
	M:	ja,	boten	en	boten.	Houten	boten,	heb	ik	zelf	ook.	
		
Hoeveel	ontwerp	je	in	een	jaar?	
	M:	Als	je	heel	erg	producNef	bent	en	alles	loopt	goed,	doe	je	misschien	Nen	
projecten	per	jaar,	maar	twee	boten	kan	ook.	
		
Je	hebt	zelf	ook	boten	hoorde	ik.	Waar	liggen	die?	
	M:	Eentje	in	Maine,	Amerika,	een	zeiljacht	in	een	heel	mooi	zeilgebied.	Maar	sinds	
ik	hier	woon,	heb	ik	daar	geen	gebruik	meer	van	gemaakt.	En	een	boot	op	een	
trailer,	daar	zeil	ik	mee	in	Frankrijk,	Italië.	Ik	heb	vroeger	veel	wedstrijden	gezeild.	
We	zijn	met	de	kinderen	wel	eens	een	rivier	afgezakt	in	kano's	als	vakanNe.	
		
Hoeveel	kinderen	hebben	jullie?	
M/B:	twee	jongens,	35	en	33	jaar.	De	oudste	woont	in	Denemarken,	daar	zijn	we	net	
vorige	week	geweest.	Werkt	als	ingenieur	bij	een	windmolenfabriek.	De	jongste	
woont	in	Maastricht,	die	hoopt	deze	herfst	te	promoveren	in	moleculaire	
levenswetenschappen.	
		
Bij	Marinus	lopen	werk	en	hobby	dus	naadloos	in	elkaar	over.	En	bij	jou	Betsy?	
	B:	ik	hou	meer	van	vaste	grond	onder	mijn	voeten.	Ik	hou	van	wandelen	en	van	
bloemen,	tuinieren.	Koken	ook.	
		
Is	er	nog	iets	wat	jullie	hier	missen?	
B:	nou,	misschien	bloemen	bij	het	huis	in	de	zomer.	Maar	daar	is	iets	aan	te	doen.		
M:	en	ik	misschien	het	water.	An	ocean	at	the	end	of	the	lane	/	Schapedri`	zou	leuk	
zijn.	Maar	verder	missen	we	niks	en	vinden	we	het	heerlijk	om	hier	te	wonen!	
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Glasvezel Zeegse? 
	

Nog	 geen	 vorderingen	 in	 Zeegse,	 maar	 wel	 bij	 de	 Eco	
Oostermoer.	De	eerste	fase	is	afgesloten	en	dat	betekent	
dat	 Eexterzandvoort	 is	 aangesloten	 op	 glasvezel.	 En	 nu	
Zeegse?	 Een	 belangrijk	 criterium	 hiervoor	 is	 de	
dekkingsgraad	 van	 het	 gebied.	 Op	 dit	 moment	 hee`	
Zeegse	 een	 dekkingsgraad	 van	 40	%	 en	 bij	 75	%	wordt	
het	 interessant	 om	 in	 aanmerking	 te	 komen	 voor	 het	
uitrollen	van	glasvezel	naar	Zeegse	door	Eco	Oostermoer.		

	
Wat	moet	er	gebeuren	om	75	%	te	halen?		
U	kunt	daarvoor	zorgen,	als	u	vindt	dat	Zeegse	glasvezel	moet	hebben	en	ook	al	is	
het	 niet	 voor	 u	 zelf,	 meldt	 u	 aan	 bij	 Eco	 Oostermoer	 voor	 Glasvezel.	 Aan	 uw	
aanmelding	 is	 geen	 enkele	 consequenNe	 verbonden,	maar	 het	 zet	 ons	wel	 op	de	
kaart.		
DUS	MELDT	U	AAN!	
De	nieuwsbrief	van	Eco	Oostermoer	en	een	link	naar	hun	website	vindt	u	op	onze	
website:	www.zeegse-dorpsbelang.nl	
		

Hardrijden in Zeegse update 
	
Eind	2015	hee`	de	gemeente	een	aantal	belo`es	gedaan	m.b.t.	dit	probleem,	o.a.	
herstellen	 van	 de	 bermen,	 zowel	 de	 ‘normale	 kapo?e’	 als	 de	 kapotgemaakte	
bermen	 door	 het	 bedrijf	 wat	 glasvezel	 hee`	 aangelegd	 voor	 Staatsbosbeheer,	 er	
zou	gemeten	en	gehandhaafd	worden.	Na	contact	in	april	en	in	juli	 jongstleden,	 is	
er	nog	niets	gebeurd,	sterker	nog:	de	gemeente	maakt	terugtrekkende	bewegingen,	
erg	teleurstellend.		
	
Bij	 de	 laatste	 mailwisseling	 heb	 ik	 voorgesteld	 een	 vriendelijke	 acNe	 te	 houden,	
analoog	 aan	 een	 dorp	 in	 Brabant:	 ons	 dorp	 samen	met	 de	 gemeente.	 De	 reacNe	
daarop	is	dat	dit	uiteraard	mag,	maar	dat	wij	het	iniNaNef	moeten	nemen	als	dorp	
en	niet	met	de	gemeente,	maar	dat	we	andere	 instanNes	moeten	benaderen	om	
met	ons	samen	te	werken….	
	
Het	 complete	 verhaal	 vindt	u	op	de	website	onder	nieuws	 ‘hardrijden	 in	 Zeegse’.	
Leest	u	dit	a.u.b.	om	volledig	geïnformeerd	te	zijn.	Daar	vindt	u	ook	een	link	naar	de	
acNe	 in	 Brabant.	 Graag	 suggesNes	 voor	 een	 vervolg.	 Inschakelen	 poliNek?	 Niets	
doen	en	wachten	tot	een	‘bijna	accident’	een	echt	accident	wordt?	Weet	u	het?	
	
Joke	Gerds	



Bestuursleden	

Morijn	Bourgonje	 	morijnbourgonje@gmail.com 	tel	543332  
Hans-Paul	Riemsma 	riemsma@gmail.com	
	
Ingmar	van	der	Woude						ikwoude@gmail.com 								tel	0651389658	

	 		
Geja	van	Zuiden 		 	gejarvz@live.nl 	 	 	tel	544358	
	
	Taakverdeling:	
•  Feestcommissie:		

	Klaas	Hooijer,	Ingmar	van	der	Woude.	Morijn	Bourgonje	
	Historische	commissie:		
	Alian	Speelman,	Fenny	Mesander,	Arend	Arends,	Geja	van	Zuiden	

•  Verkeerscommissie:		
	Hans-Paul	Riemsma,	Geja	van	Zuiden,	Klaas	Hooijer	

•  Oliebollenbakcommissie:	Ingmar	van	der	Woude	en	andere	vrijwilligers	
		
		
	
	
Nog geen lid/vriend? 
 
Wordt vriend voor een 
tientje per gezin! 
		
Wilt	u	de	Vereniging	Dorpsbelangen	Zeegse	
steunen,	wilt	u	meedenken,	praten	en	
beslissen	over	uw	dorp,	maak	dan	uw	
lidmaatschapsbijdrage	van	10	euro/jaar	over	
op	NL45	INGB	0001	2212	16	
t.a.v.	Vereniging	Dorpsbelangen	Zeegse	
U	kunt	ook	kiezen	voor	automaNsch	incasso.	
Vraag	het	de	penningmeester.	
  


